

07 червня 2011 року м. Канберра

Шановниі друзі,

23 червня 2011 року я завершую чотирирічну роботу на посаді Надзвичайного і Повноважного Посла України в Австралії та Новій Зеландії.

Хочу висловити усім Вам щиру вдячність за конструктивну, плідну та доброзичливу співпрацю, підтримку та розуміння, які я повсякчасно відчував перебуваючи у закордонному відрядженні далеко від усіх Вас на австралійському континенті "down under".

Щиро сподіваюсь, що дружні, доброзичливі ділові стосунки, що склалися між нами, збережуться і надалі.

Користуючись цією нагодою хочу побажати Вам міцного здоров'я, добра та усіляких гараздів, подальших великих успіхів!

3 глибокою повагою,

Посол

В.В.Адомайтіс

07 June, 2011 Canberra

Dear friends,

On the 23, June 2011 I am completing my four year work as Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of Ukraine to Australia and New Zealand.

I would like to express my sincere gratitude to all of you for the constructive, fruitful and amicable cooperation, support and understanding which I felt daily being abroad far from many of you "down under" on the Australian continent.

I truly hope that our friendly, amicable and cooperative relations will remain further on.

Availing myself of this opportunity I would like to assure you of my highest consideration and to wish you strong health, goodness and every success!

Sincerely, Valentyn Adomaytis Ambassador